
Van de voorzitter, 
Het is een genoegen u het HWK-jaarverslag over 2022 aan te bieden. We maakten in dat jaar de 
staart mee van de coronapandemie, maar konden na de zomer gelukkig onze werkzaamheden 
weer op een normale manier uitvoeren. Ondanks de pandemie is er veel gebeurd. 
 
Technisch voorzitter 
Als voorzitter van HWK ben ik persoonlijk veel dank verschuldigd aan Dhr. Kasper Gutter, die zo 
vriendelijk was de leiding van de bestuursvergaderingen op zich te nemen als technisch voorzitter.  
Kasper, hartelijk dank daarvoor. De combinatie van enerzijds inhoudelijk/praktisch bezig zijn in het 
werk van HWK, door het doen van voorstellen en het nemen van initiatieven en anderzijds het 
voorzitten van de vergadering, vond ik vaak lastig. Kasper staat iets meer op afstand van het 
dagelijks werk en dat is nodig om een bestuursvergadering goed te kunnen leiden. Door een klein 
deel van de voorzitterstaak over te dragen, bleef het voor mij leuk om in het HWK-bestuur te 
functioneren. 
 
De medewerksters 
Onze beide medewerksters, Isle en Wendy hebben de vergaderingen steeds (gedeeltelijk) bij 
gewoond en verslag gedaan van hun werkzaamheden. Ze legden ons soms een casus waarvoor ze 
graag een beleidsuitspraak van het bestuur wilden; maar vertelden ook steeds een of twee cases 
die zich sinds de vorige vergadering hadden voorgedaan en de wijze waarop zij daar mee zijn 
omgegaan. We steken onze waardering voor de manier waarop ze hun werk doen nooit onder 
stoelen of banken, maar ook op deze plek wil ik onze dank voor hun zeer deskundige inzet nog 
eens dik onderstrepen.  
 
Samenwerkingsverbanden 
 
Straatpastoraat 
Ilse en Wendy vormen samen met Esther, de straatpastor,  een team. Dat is nergens officieel 
vastgelegd, maar zo werkt het wel. Waar iemand uitvalt wegens ziekte of om een andere reden, 
vangen ze elkaars zoveel mogelijk werkzaamheden op. Esther kent het klappen van de zweep bij 
HWK uit eigen ervaring (Ze was tot 2016 immers HWK medewerkster). Als het gaat om de 
problemen van mensen die dak- en/of thuisloos zijn geraakt, zijn Wendy en Ilse ook voldoende 
toegerust om elementen uit Esthers werk even over te nemen. Dat dit zonder veel mitsten en 
maren gewoon gedaan wordt, is iets om dankbaar voor te zijn. De uren die llse besteedt aan het 
project “Warm Onthaal” zijn dermate structureel dat daarvoor een (financiële) regeling getroffen.  
 
Inloophuis De Koepel 
In de centrale Bibliotheek van Hoorn is sinds vorig jaar een inloophuis gevestigd, waarvan Urmie 
Seedorf de coördinator is. Voor onze medewerksters is dat inloophuis ook een vindplaats van 
potentiële cliënten.  
 

 
Bestuur 
 
Mijn medebestuurders 
Een groot compliment en een welgemeend woord van dank gaat uit naar Leo Huisman, die de 
loonadministratie voor zijn rekening neemt. Dat bespaart HWK de kosten die bureaus daarvoor in 
rekening brengen. De boekhouding wordt successievelijk overgedragen aan SimonHenk Koenen,  
die via de evangelische gemeente “De Weg” in ons bestuur participeert. Jos Kuin verzorgt de 



correspondentie met de achterban, voor zover het om de financiële bijdragen van de plaatselijke 
diaconieën en pci’s gaat. Hij doet dat op een onnavolgbaar vriendelijke manier. Waar er lang 
geleden wel eens spanningen waren op dat punt, is dat de laatste jaren niet meer het geval.  
Kasper Gutter houdt ons bij de les waar het gaat om allerlei overheidsregelingen en Lian Beentjes 
heeft zich met bewonderenswaardige snelheid ingewerkt in het secretariaat.  
 
Een nieuw bestuurslid  
Wat mijzelf betreft: Ik ga mijn laatste jaar als bestuurder van HWK in. Ik hoop van harte dat u in uw 
gelederen wilt uitzien naar een nieuw lid van het HWK-bestuur, want ik ben statutair verplicht om 
na twaalf jaar het veld te ruimen en dat zal ik dan ook doen.  
U kunt zelf mensen benaderen voor een functie als bestuurslid. U kunt ook ons namen doorgeven 
en u neemt het ons vast niet kwalijk als ook wij onze contacten gebruiken. Statutair is het zo 
geregeld dat het bestuur uit haar midden een nieuwe voorzitter kiest.    
 
Ton Heijboer 
Bestuursvoorzitter 
 
 
 
 
JAARVERSLAG VAN HET SECRETARIAAT 
 
Het onderwerp van de lezing die jonge theologe des vaderlands Tabitha van Krimpen zal houden 
op de HWK-jaarvergadering 2023 luidt: Hoe bereiken we de mensen die hulp nodig hebben.  
Dat is een vraag die menig diaconie en pci bezig houdt en het zelfde geldt voor het bestuur en 
medewerkers van HWK. De communicatie met de mensen in onze dorpen en steden was ook in 
het afgelopen jaar een voortdurend punt van aandacht.  
 
Communicatie 
 
Nieuwsbrieven 
In menige bestuursvergadering is gesproken over hoe die communicatie vorm kan krijgen.  
Er zijn een aantal nieuwsbrieven verstuurd, zoals ook in de jaren daarvoor. Tot onze spijt hebben 
we moeten constateren dat die vanuit onze contactadressen niet altijd worden doorgestuurd aan  
de andere leden van de diaconie/ het pci-bestuur ter plaatse. 
 
BinnensteBuiten 
De directe communicatie tussen HWK en de mensen in de regio die wel een steuntje in de rug 
kunnen gebruiken, hebben we vorm gegeven onder de titel BinnensteBuiten. We laten naar buiten 
toe zien wat ons van binnenuit beweegt.  
 
BB-Website: 
Op de vorige jaarvergadering in Andijk heeft het bestuur de website www.binnenstebuiten-wf.nl 
geïntroduceerd en locale diaconale instanties gevraagd daarvoor content aan te leveren. Op die 
manier kunnen locale diaconale activiteiten onder de aandacht worden gebracht van de inwoners 
van Westfriesland. 
 
BB-Advertenties 
HWK publiceert 10 keer jaar op de laatste zondag van de maand in huis-aan-huis weekblad 

http://www.binnenstebuiten-wf.nl/


“Zondag” een advertentie met daarin de diaconale activiteiten,. Die in de daaropvolgende maand 
plaatsvinden. We constateren met vreugde dat die advertenties mensen bereiken. We kunnen bijv. 
bij “Samen Tafelen” in Hoorn mensen begroeten uit diverse plaatsen in Westfriesland. 
  
Eenzaamheid 
Het HWK-bestuur heeft de afgelopen tijd gediscussieerd over de vraag of eenzaamheidsbestrijding 
tot haar takenpakket behoort of niet. Het kwam tot de oprichting van een speciale werkgroep, due 
zich tooide met de naam “Niet alleen”. Vanuit die werkgroep zijn twee soorten activiteiten 
ontstaan: Een maaltijdproject en groepen rondom levensverhalen/ 
 
Samen tafelen 
Arnoud Schaake en Ton Heijboer hebben zich ingezet voor het maaltijdproject. We organiseerden 
enkele “maaltijden voor mensen die wel eens samen met anderen willen eten.” Mensen meldden 
zich van te voren aan en betaalden minimaal 7,50 later 10 euro voor een heerlijk driegangendiner 
met een goed glas wijn, leuke muziek en een goed verhaal in de bijzondere ambiance van de 
kerkzaal van het Foreestenhuis. De allereerste maaltijd werd verzorgd door cateraar Vlasman te 
Zwaag, maar afgelopen jaar – na de coronaperiode – is Henri Redan als vrijwilliger voor ons gaan 
koken. Zijn Surinaamse maaltijden met een Hollandse touch vallen erg in de smaak bij de 
deelnemers.  
 
 
Levensverhalen 
In Hoorn kwamen drie groepen bijeen en in Grootebroek een. In een serie van vijf bijeenkomsteb 
vertelden mensen elkaar hun levensverhaal aan de hand van een aantal thema’s als: 
Jeugdherinneringen;  je relatie tot kerk en geloof; familiebanden, toekomstplannen… etc.  
Voormalig maatschappelijk werkster Marjan Kamp, Ds. Rudolf Kooiman en Mevr. Trudie Boender. 
 
Extra fondsenwerving 
Toen de regering besloot alle Nederlanders tot 2 keer toe  €190,-. te schenken als compensatie 
voor de gestegen energiekosten, heeft HWK een oproep gedaan aan degenen die die compensatie 
helemaal  niet nodig hadden, om die over te maken naar HWK. We beloofden met het geld te 
doen, wat we altijd doen: mensen bijstaan die tussen wal en schip vallen. Aan die oproep hebben 
veel mensen gehoor gegeven. DE opbrengst, voor zover ontvangen in 2022 is opgenomen in de  
financiële overzichten die u als bijlage bij dit jaarverslag ontvangt.  
 
 
Lian Beentjes 
secretaris  
 
 
 
 


